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АННОТАЦИЯ
На дипломную работу «Совершенствование системы налогообложения малого бизнеса в Республике Беларусь на примере ИП Сорокина С.Л.»


Дипломная работа посвящена вопросам анализа систем налогообложения. В данной работе представлены к рассмотрению теоретические и методологические основы налогообложения малого бизнеса, проведен анализ систем налогообложения малого бизнеса Республики Беларусь на примере ИП Сорокина С.Л., определены проблемы и пути совершенствования налогообложения малого бизнеса в Республике Беларусь.
Объектом исследования является ИП Сорокина С.Л. - крупнейшее универсальное системообразующее финансово-кредитное учреждение Республики Беларусь. . Главным направлением деятельности предприятия являются автомобильные перевозки грузов в экспортном и импортном режиме.
В первой главе работы рассмотрены теоретические основы налогообложения малого бизнеса.
Во второй главе проведен анализ систем налогообложения малого бизнеса Республики Беларусь на примере ИП Сорокина С.Л.
В третьей главе рассмотрены направления совершенствования налогообложения малого бизнеса в Республике Беларусь.  Были предложены пути совершенствования системы налогообложения малого бизнеса в Республике Беларусь. 
Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно- аналитический материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, методологические положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов.










ABSTRACT

For the diploma work "Improvement of the taxation system of small business in the Republic of Belarus on the example of IE Sorokina S.L."


Thesis is devoted to the analysis of taxation systems. This paper presents for consideration the theoretical and methodological foundations of taxation of small businesses, analyzes the systems of taxation of small businesses in the Republic of Belarus using the example of IE Sorokin S.L., identifies the problems and ways of improving taxation of small businesses in the Republic of Belarus.
The object of the research is SP Sorokina S.L. - the largest universal systemically important financial and credit institution of the Republic of Belarus. . The main activity of the enterprise is road transportation of goods in export and import mode.
The first chapter of the work examines the theoretical foundations of small business taxation.
The second chapter analyzes the systems of taxation of small businesses in the Republic of Belarus using the example of the sole proprietor Sorokin S.L.
The third chapter examines the directions of improving the taxation of small businesses in the Republic of Belarus. The ways of improving the system of taxation of small business in the Republic of Belarus were proposed.
The author of the work confirms that the calculation and analytical material given in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all theoretical, methodological provisions and concepts borrowed from literary and other sources are accompanied by references to their authors.
